



会议签到表 / Sign-in Sheet

合规审批单号 Commercial Compliance Approved No.	PRSH18003810	举办时间 Event Date	2018-11-15
主题 Event Topic	BD 胰腺外科青年医师论坛	举办地点 Venue	武汉泛海喜来登酒店

参会者在本签到表“参与者签名”栏签字即代表本人亲自参与了本次会议，在“合规声明”栏□中打勾即代表其对本次会议的参与经雇主事先同意、并已亲自阅读并同意签到表附件《BD 参会合规声明》中所载的内容和承诺。

By signing in the "Signature" column, the participant(s) confirms his/her attendance to this conference. By ticking the in the "Compliance Statement" column, the participant(s) confirms that he/she will attend this event with the prior consent of his/her employer and also acknowledges that he/she has read and agreed the content and covenants set forth in the "BD Compliance Statement for Conference Participants" as attached to this Sign-in Sheet.

序号 No.	参与者姓名 (正楷) Name	工作单位 Organization	职务 Position	联系电话 Contact No.	参与者签名 Signature	合规声明 Compliance Statement
16.	陈勇军	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任 医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
17.	段传宣	湖北省肿瘤医院	副主任医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
18.	姜立	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任医师	18186498337		<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
19.	申铭	华中科技大学同济医学院附属同济医院	主任医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
20.	田锐	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
21.	汪群	湖北省肿瘤医院	主治医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
22.	王敏	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任医师	18162501717		<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
23.	张峰	湖北省肿瘤医院	副主任医师	13971036357		<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
24.	郑建伟	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任医师	13437169816		<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
25.	朱峰	华中科技大学同济医学院附属同济医院	副主任医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
26.	王敬林	同济医院	住院医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
27.	张鹤成	同济医院	住院医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
28.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
29.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
30.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed



会议签到表 / Sign-in Sheet

合规审批单号 Commercial Compliance Approved No.	PRSH18003810	举办时间 Event Date	2018-11-15
主题 Event Topic	BD 胰腺外科青年医师论坛	举办地点 Venue	武汉泛海喜来登酒店

参会者在本签到表“参与者签名”栏签字即代表本人亲自参与了本次会议，在“合规声明”栏□中打勾即代表其对本次会议的参与经雇主事先同意、并已亲自阅读并同意签到表附件《BD 参会合规声明》中所载的内容和承诺。

By signing in the “Signature” column, the participant(s) confirms his/her attendance to this conference. By ticking the □ in the “Compliance Statement” column, the participant(s) confirms that he/she will attend this event with the prior consent of his/her employer and also acknowledges that he/she has read and agreed the content and covenants set forth in the “BD Compliance Statement for Conference Participants” as attached to this Sign-in Sheet.

序号 No.	参与者姓名 (正楷) Name	工作单位 Organization	职务 Position	联系电话 Contact No.	参与者签名 Signature	合规声明 Compliance Statement
31.	汤浚	碧迪医疗器械（上海）有限公司			汤浚	<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
32.	吴咏丹	碧迪医疗器械（上海）有限公司				<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
33.	余雄	碧迪医疗器械（上海）有限公司			余雄	<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
34.	周靖	碧迪医疗器械（上海）有限公司			周靖	<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
35.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
36.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
37.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
38.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
39.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
40.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
41.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
42.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
43.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
44.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
45.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed



会议签到表 / Sign-in Sheet

合规审批单号 Commercial Compliance Approved No.	PRSH18003810	举办时间 Event Date	2018-11-15
主题 Event Topic	BD 胰腺外科青年医师论坛	举办地点 Venue	武汉泛海喜来登酒店

参会者在本签到表“参与者签名”栏签字即代表本人亲自参与了本次会议，在“合规声明”栏□中打勾即代表其对本次会议的参与经雇主事先同意、并已亲自阅读并同意签到表附件《BD 参会合规声明》中所载的内容和承诺。

By signing in the "Signature" column, the participant(s) confirms his/her attendance to this conference. By ticking the in the "Compliance Statement" column, the participant(s) confirms that he/she will attend this event with the prior consent of his/her employer and also acknowledges that he/she has read and agreed the content and covenants set forth in the "BD Compliance Statement for Conference Participants" as attached to this Sign-in Sheet.

序号 No.	参与者姓名 (正楷) Name	工作单位 Organization	职务 Position	联系电话 Contact No.	参与者签名 Signature	合规声明 Compliance Statement
1.	韩东	南华大学附属第一医院	副主任医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
2.	黄耿文	中南大学湘雅医院	主任医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
3.	刘辰	复旦大学附属肿瘤医院	副主任医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
4.	唐启彬	中山大学孙逸仙纪念医院	主任医师			<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
5.	王许安	上海交通大学医学院附属新华医院	副主任医师			<input checked="" type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
6.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
7.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
8.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
9.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
10.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
11.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
12.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
13.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
14.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed
15.						<input type="checkbox"/> 已阅读并同意 Read and agreed

会议签到表附件: 《BD 参会合规声明》
Sign-in Sheet Attachment:
“BD Compliance Statement for Conference Participants”

本人参与 BD 主办的会议已经过本人雇主事先同意，并确认 BD 已同意支付本人参与本次会议的相关费用以使我能够参加本次活动，并且本人确认、理解并同意：

I will attend this event with the prior consent of my employer and I also confirm that BD has agreed to pay the costs for my attendance at the event and that I acknowledge, understand and shall be bound by all of the covenants set forth herein:

- 1) 各项反腐败法律，包括美国《反海外腐败法》（FCPA）对直接或间接参与向(i) 任何美国以外其他国家政府官员（包括国有或国家控股企业雇员），或 (ii) 任何美国以外其他国家的政党或政党官员，或 (iii) 任何美国以外其他国家的政治职务候选人，或(iv) 任何国际组织的官员 ((i)、(ii) (iii)和(iv)统称为“政府官员”）提供或许诺提供任何款项或其他有价物的个人、公司和实体进行处罚；
certain anti-corruption law, including the U.S. Foreign Corruption Practice Act (FCPA) impose penalties on certain individuals, corporations and entities that participate directly or indirectly in giving or offering to give any payment or other thing of value to (i) any foreign government official (including employees of government-owned corporations), or (ii) a foreign political party or official thereof, or (iii) any candidate for foreign political office, or (iv) any official of a public international organization (collectively, “government official”);
- 2) (i) BD 及其关联公司必须遵守上述法律；(ii) 根据上述法律的规定，本人可能被认定为“政府官员”；(iii) 美国政府或其他相关政府可能会依据 FCPA 和其他相关法律，对 BD 与本人之间所有的交易进行审查；和(iv) 本人应协助 BD 进行此等审查（如有）。另外，本人确认中国也制订了防止政府官员索取或接收任何款项或其它任何有价值的事物的类似法律和法规；且
(i) BD and its affiliates may be subject to the aforesaid laws; (ii) the aforesaid laws may deem me as a “government official”; (iii) the dealings between BD and me herein may potentially be reviewed by the US Government or other relevant authorities in light of the FCPA and other relevant laws; and (iv) I shall cooperate with BD in such review, if any. I also acknowledge that China has similar laws and regulations preventing government officials from soliciting or receiving any payment or other thing of value; and
- 3) 就本人参与本次会议，本人从未向 BD 的任何雇员、代理人或代表直接地、间接地或暗示地要求、请求、命令、索求或接收，且将来也不会向 BD 的任何雇员、代理人或代表直接地、间接地或暗示地要求、请求、命令、索求或接收任何款项或任何支付款项的承诺（以货币、财产或其它任何有价值的事物的形式）。
in connection with my attendance at the Event, I have not asked, requested, demanded, solicited or received, either directly, indirectly or obliquely, or will not ask, request, demand, solicit or receive, either directly, indirectly or obliquely any payment or promise to make any payment (in currency, property or other thing of value) from any employee, agent or representative of BD.